

Facility Operator

工作职责

1. 按照标准操作流程进行危险废弃物和一般固体废弃物的收集, 贮存, 转移, 处置对接, 联单开具, 台账登记等; Collection, storage, transfer, disposal, joint order issuance, ledger registration, etc. of hazardous waste and general solid waste in accordance with standard operation procedures.
2. 严格依据标准操作规程进行操作, 确保安全生产; Operate in strict accordance with standard operating procedures to ensure safe production.
3. 配合工程师优化日常危废分类, 清运和整理过程; Cooperate with engineers to optimize daily hazardous waste classification, transportation and disposal process.
4. 落实本岗位的5S、TPM等管理活动; Implement 5S, TPM and other management activities of this position.
5. 落实负责区域的项目执行及监管供应商; Implement project execution and monitor suppliers in responsible area.
6. 遵守法律, 法规, 遵守公司的规章制度; Comply with laws, regulations and company rules and regulations.
7. 完成上级安排的其他事项。Complete other tasks assigned by superior



职位号码
REF51122H

所在地
zhang jia gang

领导力级别
Leading Self

工作场所灵活度
Onsite Job

法律个体
Benecke Changshun Auto Trim
Co., Ltd.

你的档案

1. 35周岁以下; Age below 35;
2. 大专及以上学历; College degree or above;
3. 身体健康, 无不良嗜好, 具有吃苦耐劳精神; Health and pressure-taken;
4. 具有一定的项目经验; Have some project experience;
5. 较强的责任感和团队协作精神; Strong responsibility and team-spirit
6. 熟练使用电脑及办公软件; Good command of computer and office software.

我们可以提供

您愿意与我们共同驾驭未来吗? 即刻填写在线申请吧!

关于我们

大陆集团专业开发前沿性技术与服务, 以人和货物运输为着眼点, 致力于打造可持续且可联动的交通方式。集团成立于 1871 年, 作为一家科技企业, 它负责为车辆、机器、交通及运输行业提供安全、高效、智能且经济实惠的解决方案。2022 年, 大陆集团实现营收 394 亿欧元, 目前在全球 57 个国家和市场地区雇用约 20 万名员工。

Continental develops pioneering technologies and services for sustainable and connected mobility of people and their goods. Founded in 1871, the technology company offers safe, efficient, intelligent and affordable solutions for vehicles, machines,

traffic and transportation. In 2022, Continental generated sales of €39.4 billion and currently employs around 200,000 people in 57 countries and markets.